
 

 

I N T E R N 

Årsberetning innebandy gruppa 

 

 
Selv om medlemsantallet er stabilt, har det vært stor utfordringer med å få gjennomført 
treninger. 
Treningstideden til innebandygruppa ble flyttet fra 19.30 – 21.00 til 20.00 – 21.30 av uviss 
grunn. Vi håper ved neste anledning at vi får tildelt den opprinnelige tiden vi har benyttet 
sandehallen. 
Gruppen ønsker gjerne flere deltagere i dette lavterskeltilbudet. 

Michael Zakariassen stiller ikke til gjenvalg som leder for gruppen. Gruppens anbefaling 
er at Henrik Weberg styrer gruppen videre. De andre vervene fortsetter med samme 
kandidater. 
Gruppen setter pris på de oppgraderinger som har blitt gjort i Sandehallen og verdsetter 
innsatsen som har blitt lagt ned. 
Økonomien til gruppa er etter meg bekjent mer en god nok i forhold til de utgiftene 
aktiviteten krever. 

 
 


